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KO ZRVS
Na letni konferenci jc naša organi-

zacija ZRVS razpravljala o delu \
preteklem obdobju. Ugoiovili smo,
da kljub daljši službeni odsotnosli
predsednika delo ni bistveno trpelo,
kajli uspešno sta ga nadomesiovala
njcgov nimestnik in tajnik. Do neka-
terih slabosti pa je vseeno prišlo,
predvsem zaradi samoinicialivnosti
čianov prcdsedstva, pa ludi članslva.
Največ pomanjkljivosti je bilo \ delu
komisij, ki so pravzaprav novost v
načinu dela ZRVS, zato so začetne
težavc ludi do ncke rneje razuinljive.

Clanstvo je bilo na konferenci kri-

tično in je dalo nekaj pozitivnih
pobudza prihodnje delo. Med njimi
vsekakor velja omeniti predlog za
boljše izobraževanje članstva v sode-
lovanjuzJLA Pomembna je tudi in-
terna oblika informiranja, saj ugo-
tavljamo, da je predsedslvo preveč
osamijeno in se s članstvom \ glav-
nem srcča le na letni konferenci. Prav |
tako je pomemben tudi sklep, da
skupaj s KO ZRVS Moste in Zelena
jama ustanovimo komisijo za sode-
lovanje z O$ Vide Pregarc, ta naj bi
skrbela za to, da bi se osnovnošolci
vzgajali v duhu SLO in DS.

Na koncu naj še omenimo, da je
pred-.edniku KO ZRVS Bojanu ka-
mnikarju potekel mandat, vendar je
bil zaradi zaupanja, ki ga uživa med
članstvom, ponovno izvoljen za
prcdsednika.
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